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Obwodnica w Opatowie jest już przesądzona

Trwają rozmowy o harmonogramie budowy obwodnicy w Opatowie. Inwestycja już znalazła
się w części podstawowej Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa
Świętokrzyskiego.

 

– Obwodnica w Opatowie, wraz z obwodnicą Morawicy, została wpisana do Regionalnego
Programu Operacyjnego – mówi członek Zarządu Województwa Świętokrzyskiego
Kazimierz Kotowski. – Inwestycja znalazła się w części podstawowej RPO jako kontrakt
regionalny. Są zaplanowane jej dwa odcinki przy drodze krajowej nr 7. Pilotowałem sprawę
obwodnicy od wielu lat i jako były starosta opatowski mam satysfakcję, że pozytywny jest
finał tych starań. Ta budowa jest już przesądzona.
Niedawno przebywał w Opatowie wiceminister infrastruktury i rozwoju Zbigniew
Rynasiewicz, by porozmawiać z władzami samorządowymi o harmonogramie budowie
obwodnicy. – Drogi, które przebiegają w tym rejonie, będą przebudowywane całościowo –
zapewnił wiceminister. – Taka jest decyzja rządu. To nie tylko przebudowa dróg, ale ich
udrożnienie, budowa obwodnic. Droga ma być drogą, a nie miejscem postojowym. To
poważny proces, tu w rejonie Opatowa jest do wybudowania 15,6 km. To duża inwestycja,
zaplanowano na nią 350 mln zł.
Podczas spotkania burmistrz Opatowa Andrzej Chaniecki poinformował, że rok lub półtora
po otrzymaniu decyzji środowiskowej powinny ruszyć prace związane z budową obwodnicy.
Ogłoszony zostanie przetarg w formule „zaprojektuj, wybuduj”. Inwestycję będzie prowadzić
firma, która go wygra. – Prace budowlane rozpoczęłyby się nie później niż na przełomie
2017 i 2018 r., a może wcześniej – powiedział burmistrz. – Zawsze mówiłem, by projekt
zaistniał w perspektywie finansowej 2014-2020. 


